
Taal van raadslid 

leidt tot onrust in 

Heusdense raad 
'Onnodig kwetsend', 'respect 
loos' en 'kleinerend'. Zo om 
schrijven zes fracties in de 
Heusdense gemeenteraad het 
taalgebruik van raadslid Antoine 
Aarts (Heusden Verbindt) in de 
schriftelijke vragen die hij vorige 
week stelde. ,,Dit kan het aan 
zien van de gemeenteraad scha 
den." 

Ruby Japenga 

Heusden 

Dat schrijven DMP, Gemeentebe 
langen, VVD, Heusden Eén, PvdA/ 

GroenLinks en D66 in een kritische 
brief gericht aan het college en de 
raad, die in handen is van het Bra 

bants Dagblad. Aarts, die namens 
Heusden Verbindt met één zetel in 
de raad zit, stelde schriftelijke vra 
gen aan het college over hoe een 
plan van aanpak was geformuleerd. 

Aarts vindt de taal van Ben Win 
het stuk onduidelijk en vraagt zich 
af of de opsomming van het plan 
van aanpak 'input is voor een ton 
prater volgend jaar'. Een onderdeel 
van het plan is 'het monitoren van 
de voortgang voor een effectieve 
sturing van regionaal en lokaal be 
leid en strategie.' Hierop reageert 
Aarts met: 'Hahahahaha hou op!' 
Een ander onderdeel, het realiseren 
van een aanpak op het individuele 
spoor van verduurzaming, noemt 
hij 'Youp van 't Hek met hoog Buck 
ler-gehalte'. 

Het raadslid beëindigt zijn schrif 
telijke vragen met 'De carnavals 
sfeer zit er goed in hahaha, maar 
eehh. Wat gaan we nu gewoon seri 
eus en meetbaar doen?' Daarbij ver 
wijst hij naar de vorig jaar aangeno 
men motie klare taal, ingediend 
door de VVD. Hierin is afgesproken 
om heldere taal te gebruiken, zowel 
in de raadszaal als in alle stukken 
van het college aan de raad. 

,,De wijze waarop Heusden Ver 
bindt deze vragen heeft opgesteld, 
gaat ver buiten de reguliere en col 
legiale omgangsvormen om", stel 
len de zes fracties in de brief. ,,Dit is 
qua taalgebruik onnodig kwetsend 
en respectloos naar het college van 
B&W, het ambtelijk apparaat en de 
gemeenteraad van Heusden." 

De fracties vinden dat dit het 
aanzien van de gemeenteraad en 
haar voorbeeldfunctie kan schaden. 
~We willen daarom nadrukkelijk 
afstand nemen van de wijze waarop 

hier gecommuniceerd wordt", 
schrijven de partijen. ,,We ervaren 
dit als grievend en kleinerend en 
vinden dat dit niet de manier is 
waarop we met elkaar moeten sa 
menwerken." 

Ze adviseren het college om de 
vragen die Aarts onlangs stelde pas 
te beantwoorden als ze in lijn zijn . 
met de door de raad vastgestelde 
gedragscode. Hiermee willen ze 
een signaal afgeven dat 'respectloos 
en grievend taalgebruik niet thuis 
hoort in een collegiale bestuurlijke 
samenwerking.' 

Reactie Antoine Aarts 
Aarts zegt zich niet te kunnen vin 
den in het standpunt van deze zes 
fracties. ,,Ik heb al eerder op een se 
rieuze manier gevraagd om heldere 

MM 
Als je respect hebt 

voor je burgers, 
schrijf je iets op wat 

zij kunnen begrijpen 

- Antoine Arts, raadslid 

taal. Het is van de-gekke dat wij met 
dit soort moeilijke taal aan de gang 
gaan. Die boodschap wil ik meege 
ven met de opmerkingen in mijn 
schriftelijke vragen. Op ludieke 
wijze, op z'n Antoine Aarts", zegt 
hij. ~Ik vind mijn taal niet r e s p e c t - ,  
loos. Als je respect hebt voor je bur 
gers, schrijf je iets op wat zij kun 

nen begrijpen." 
Hij vindt dat het college met haar 

taalgebruik degene is die respect 
loos doet. ,,We lossen geen proble 
men in de gemeente op met moei 
lijke worden." Verder vindt Aarts 
het vervelend dat de fracties deze 
brief naar het college en de raad 
stuurden, maar niet openbaar 
maakten. ~Dat vind ik nog het 
meest belachelijk aan dit alles. In 

formatie in achterkamertjes be 
spreken is waarom mensen afhaken 
van de politiek." 
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